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Vereniging Vrienden van Park Darwin 
 

VERSLAG JAARVERGADERING 2022 

11 april, in het Hoekhuis, Fizeaustraat 
 
Aanwezigen: Marije Maitland, Pauline van Tets, Vital van Looveren, Riet Berkvens, Flip Bethe, Lizette 
Oostendorp, Jos Brouwer, Anna Tomson, Sonja Vetter, Jan Dijk (not).  
Wilma Caris heeft Jos Brouwer gemachtigd haar te vertegenwoordigen als stemhebbend lid.  
Kascommissielid Ed Mellema heeft afgezegd, penningmeester Joke Jansen Schoonhoven heeft 
wegens ziekte moeten afzeggen; Sonja neemt in de vergadering zo veel mogelijk voor haar waar. 
 
We beginnen enigszins verlaat. 

1. Opening. De voorzitter heet iedereen die de moeite heeft genomen om te komen van harte 
welkom. Ze ziet eigenlijk alleen mensen die bepaalde taken hebben binnen de vereniging.  
Behalve Flip Bethe, (die zich overigens erg inspant, onmisbaar is, voor de tuin). Met 11 
aanwezigen is het quorum gehaald. Besluiten zijn rechtsgeldig. 
Ten behoeve van Pauline van Tets volgt een voorstelrondje. Pauline is kandidaat 
kascommissielid. Zij stelt zichzelf voor. Ze woont in het Oostelijk Havengebied en is lid vanaf 
2017. 
 

2. Verslag Digitale jaarvergadering 2021. Een speciale stekjesruildag is veel werk en verloopt 
onzeker. Beter is om dat te integreren in de Open Dag. We gaan zien hoe we dat vorm 
kunnen geven. 
Groenruilbieb: Gaan we niet doen, vereist veel controle. In het tuinhuis is een gewone 
boekenruilkast waarvan op tuinwerkdagen gebruik gemaakt kan worden. De groenboeken 
die in de andere kast staan willen we behouden. 
Samenwerking met IVN en andere afdelingen heeft veel voeten in de aarde en heeft geen 
prioriteit. Beter is het, ons te richten op onze corebusiness, de bloementuin. 
Voor een bezoekerstoilet moet riolering worden aangelegd, en dat is vooral heel erg duur. 
Geen enkele eigenaar, wie dat ook wordt (die discussie loopt nog steeds, zie punt 4), wil er 
verantwoordelijkheid voor dragen: onderhoud en zo. Gaan we dus niet doen. Er wordt wel 
rioleringsbelasting geheven. Gaan we achteraan. 
 

3. Mutaties bestuur. Marije Maitland, reeds kandidaat-bestuurslid, wordt benoemd tot 
bestuurslid als opvolger van Maartje der Kinderen, die dus aftreedt als bestuurslid. Sonja 
wordt voor de tweede keer herbenoemd tot voorzitter.  Bestuurslidmaatschap geldt voor 
drie jaar. Dat betekent dat de meesten stilzwijgend een keer zijn herbenoemd. Op de 
website staat een rooster van te verwachten herbenoemingen.  
 

4. Jaarverslag 2021. Hoe zit het met de hoge huur die Vastgoed zou berekenen? De voorzitter 
legt uit: Wanneer Vastgoed definitief eigenaar is moet die een marktconforme huur 
berekenen voor het tuinhuis. Er is nooit een concreet bedrag genoemd, hoogstens 
nattevingerwerk. Het stadsdeel heeft geen trek om dat geld te betalen. Bij andere tuinen 
wordt die wel berekend. Zolang het eigendom nog steeds niet helder is blijft de kwestie 
hangen. De tekst in het jaarverslag is hierover met opzet enigszins cryptisch. Wat zijn dan de 
gebruikskosten die in de jaarrekening staan, wordt gevraagd. Dat is de aanleg van internet, 
wifi, kosten beamer. 
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De voorzitter legt dat dat wegens de aansluiting het tuinhuis een apart huisnummer heeft 
gekregen: 14 A. Sonja (15) blijft postadres.  
Uit de zaal klinkt het geluid, dat de overdracht van Marije naar Maartje niet zo soepel is 
verlopen als wordt beschreven. Er is immers een gesprek nodig geweest. Dat gesprek was dit 
jaar. Hoogstens kun je zeggen dat dat gesprek ging over wrijvingen die ten dele vorig jaar 
hebben plaatsgevonden. Toch valt het onder dit jaar en er zal er in het jaarverslag van het 
lopend jaar op worden teruggekomen.  
Het jaarverslag 2021 wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 
 

5. Jaarrekening 2021. Moet bij de post Tuinhuis geen onderscheid worden gemaakt tussen 
incidentele en structurele kosten? Zal de penningmeester naar kijken. 
Het Facilitair Bureau van de gemeente betaalt de stroomkosten, wij internet. Nu er 
zonnepanelen zijn, zijn er op dit moment geen stroomkosten meer, we exporteren zelfs. Het 
groendak is een gift van DonkerGroen. 
De jaarrekening is akkoord. Goed stuk werk met veel info. 
De vergadering stemt in met het positieve bericht van de kascommissie. Die stelt de ALV voor 
om het bestuur décharge te verlenen voor 2021. Dat doet de ALV. 
Vital van Looveren treedt af als kascommissielid.   
Pauline van Tets is bereid voor dit jaar zijn plaats in te nemen Ze wordt benoemd tot 
kascommissielid. Ed Mellema wordt voor dit jaar herbenoemd als kascommissielid. 
De lidmaatschapsbijdrage blijft 10 euro. 

 
6. Begroting 2022.  De plangebiedsubsidie groot €19.200 is nog niet definitief toegezegd, zoals 

we lezen. Die moest onder een andere noemer opnieuw worden aangevraagd. Dat is dan de 
derde keer. Want de eerste keer ging het mis. Er kwamen nieuwe formulieren. Nu gaat het 
onder de noemer van Maatschappelijk Initiatief. Het is toch weer eenmalig. Dat besluit kwam 
vlak voor de deadline.  Deze noemer staat ver van het Groen. Er is dus geen subsidie voor 
tuinonderhoud. Uit de Sociale Basis is een subsidie van 1800 euro al toegekend 
Inmiddels is op 16 mei de subsidie van 19.200 toegekend.  
De voorzitter las over een zekere Adriaan Geuze, die van een tuin in Zwijndrecht meldde dat 
die is ontworpen door Hans Warnau. Dezelfde die onze tuin heeft ontworpen.  We gaan hem 
uitnodigen met het oogmerk om het stadsdeel (de gemeente) te doordringen van het 
historische belang van de bloementuin van Darwin. (niet gelukt) Flip kent hem van het  
Noorderpark. 
Is er geen vereniging van Historische Tuinen? We zijn bij de Tuinenstichting aangesloten; die 
laat ons vrij. Zo’n Erfgoedvereniging stelt allerlei eisen aan historiciteit, je mag misschien wel 
helemaal niks meer. Monumentstatus? Is ook duur. Liever niet dus. 
We zouden de gemeente ook kunnen vragen ons opdracht te verlenen tot het onderhoud 
van een stuk groen. 3000m2 groen. Geef daar maar geld voor! Stuur ze een rekening in voor 
het onderhoud. De afdeling Groen houdt zich bezig met grote parken (zoals het Darwinpark), 
niet met kleine stukjes grond. 
De post Kosten tuiniers is flink verhoogd. Dat komt omdat alles nu weer kan doorgaan. De 
vrijwilligersdag bijvoorbeeld in juni dit jaar. 
De begroting wordt vastgesteld. 

 
7. Beleidsplan. Dat is op sommige punten gemoderniseerd na het vorige, dat eigenlijk nog 

geldig was. De ANBI-status vereist een actueel beleidsplan. Men is geheel akkoord met het 
beleidsplan. 

 
8. Beheerplan 2022/3. Dat is door de nieuwe beheerder geactualiseerd. Borderrenovatie en 

digitalisering van de borderplattegronden zijn toegevoegd, net als beter composteren en ‘De 
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wilde tuin’, de vierkante meter waar ze een heel jaar niets aan mogen doen, alleen bekijken 
en vastleggen wat daar groeit (behalve de tuinplanten die er komen). Het is een project uit 
de NRC. Vergadering is akkoord. 
De voorzitter stelt vast, dat de deskundigheid van tuiniers en tuincoördinatoren enorm is 
toegenomen in vergelijking tot de start in 2016. Een der aanwezigen herinnert de 
aanwezigen eraan, dat de tuincoördinatoren werden aangesteld na het vertrek van Lynn, 
vanaf het begin tweede beheerder naast Maartje. 
De voorzitter zegt, dat het een buurttuin is en geen heemtuin met onderscheiden 
landschapstypen (zoals nog altijd op borden staat). Maar er wordt wel gepleit voor meer 
waardplanten die vlinders aantrekken.  
Men noemt het J.P.Thijssepark in Amstelveen als ideaal park, waar vijf tuiniers rondlopen. 
Lizette heeft er een jaar gewerkt. Binnenkort gaat de excursie erheen. 
Er is (na het Van Hall Larensteinrapport) vastgesteld dat de Bloementuin een historische tuin 
wordt in een nieuw jasje. 
Er komt vanaf de Valentijnkade een giga-insektenhotel naar ons toe.  
Er is behoefte aan egels die slakken opeten; vorig jaar was er een slakkenplaag, lezen we in 
het beheerplan. Openingen voor egels maken in de houten afscheiding? Die is er tegen 
honden. De Bloementuin ligt iets hoger dan de rest van het park. Daar zijn die planken ook 
goed voor. 
Het beheerplan wordt aangenomen. 
 

9. Huishoudelijk reglement en statuten 
Daar de notaris niet gereedgekomen is, kan er nu geen besluit over een en ander worden 
genomen. De meegestuurde statuten zijn nog niet gewijzigd, ook heeft de notaris geen 
oordeel kunnen vellen over het huishoudelijk regelement. Wordt verschoven naar volgend 
jaar. 
De nieuwe wet op verenigingen (WBTR), waar ook bovenstaande uit voortvloeit, maakt dat 
alles goed moet worden vastgelegd, bijvoorbeeld hoe te handelen bij afwezigheid, waardoor 
ook, van bestuursleden. Die mogen niet aanwezig zijn op de bestuursvergadering wanneer 
(als voorbeeld) over de hoogte van hun toelage wordt gesproken. 
Bij grote financiële transacties moeten 4 ogen toezien. 
Sonja spreekt haar grote waardering uit voor Anna en Joke die hier een enorme kluif aan 
gehad hebben. 
 
Rondvraag: geen. Sluiting om kwart voor 10. 
 
 
 
 
 
 

 
 


